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Sluiting buitenbad Veghel?

Geachte lezer,

Graag willen we uw aandacht vragen voor het volgende:

Al sinds 1968 heeft Veghel een buitenbad in het Prins Willem Alexander Sportpark. Een groot 
onverwarmd 50 meter bad met mooie ligweides, een peuter- en een kleuterbad. 
Al jaren wordt er weinig gedaan aan onderhoud. Het is ook verouderd. 

Bij navraag over wat er gaat gebeuren met het buitenbad blijkt uit informatie van de heer Rovers dat 
in Meijerijstad gekozen is voor 3 binnenbaden, om altijd goed en functioneel te kunnen zwemmen en 
dat daarmee het budget op is en men dit verouderde bad als onnodige luxe beschouwt; immers men 
kan altijd in het binnenbad baantjes trekken. Na een telefonisch gesprek met wethouder van der Pas 
wordt dit bevestigd. Aanvullende informatie is dat Laco, de huidige exploitant van binnen- en 
buitenbad, het binnenbad niet meer gaat exploiteren, dus na 2022 eindigt dit. Komend jaar zal het 
buitenbad nog open zijn. 
Daarom is nu het moment om in actie te komen.

Middels deze brief en spreektijd in de raad willen we dit onderwerp op de agenda krijgen van de 
politiek.

Het buitenbad is inderdaad verouderd en er zal inderdaad geld nodig zijn om dit bij de tijd te 
brengen. Waarom zouden we dit moeten doen, hoeveel mensen en welke mensen gaan hiervan 
profiteren en wat mag dat kosten? Welke doelen zijn hiermee gediend? Als eerste is het de 
vaststelling dat het buitenbad in tegenstelling tot het binnenbad een (sportieve)recreatieve functie 
heeft. Dus een andere functie. 

1. De Gemeente Meijerijstad heeft het sportakkoord ondertekend, daarin staan doelen 
verwoord waar het open houden van het openlucht zwembad 100% in past.

2. Gemeente Meierijstad spreekt zich uit men wil in de voorhoede zitten wat betreft sportieve 
faciliteiten. 

3. JOG jeugd op gezond gewicht, mijn neefje raakt altijd 5 kg kwijt in de zomer in het 
openluchtbad.

4. Achterstandsgezinnen, die niet op vakantie kunnen, zien we daar met de picknickmand 
genieten.

5. Extra zwemvaardigheid zonder dat je hoeft te presteren, spelen in het water in plaats van 
verplicht baantjes trekken. Wat mag het kosten om 1 verdrinkingsdood te voorkomen

6. De senioren die in de ochtend hun baantjes komen trekken en gezondheidswinst boeken.
7. De pubers die herinneringen maken en weer achter elkaar aan rennen wat ook veel leuker 

(en gezonder!) is dan achter de computer zitten of op straat hangen.
8. Citymarketing, welke faciliteiten op recreatief gebied heeft Veghel, een buitenbad is 

inmiddels een onderscheidende faciliteit.

Het is interessant in deze huidige complexe maatschappij dat dit openlucht zwembad, wat voorheen 
verouderd leek, weer zo actueel is. Coronaproof locaal recreeren!!



Geld is heel belangrijk natuurlijk, je kunt het maar 1 keer uitgeven.

Wat doet het met gezondheid van kinderen om zorgeloos rond te rennen, te spelen, te gillen, te 
rennen? Wat mag dat kosten?

De grotere groep mensen die aan de onderkant van de maatschappij zitten, zonder vakantiebudget. 
Waar mogen die heen in de vakantie? Wat mag dat kosten?

Pubers die elke dag een paar uur meer op de computer kijken omdat er geen andere invulling is, of 
dan maar op straat hangen en klieren. Wat mag  eenvoudig vermaak kosten?

De mensen die elke dag baantjes komt trekken, ook met slecht weer,  omgerekend is dit goed voor 
heel veel kilo’s, en dus gezondheidswinst. Wat levert dat op?

We zijn met een groep die besloten heeft dat het buitenbad het waard is om voor te vechten. Er 
komt een aktieplan, we gaan de scholen benaderen, de verenigingen maar ook het bedrijfsleven. 
Immers het bedrijfsleven wil graag dat de medewerkers in een aangename stad wonen met 
voldoende faciliteiten. Veghel heeft van oudsher de naam als stad om in te werken niet om in te 
wonen. De spreuk was altijd: Uden om te wonen; Veghel om te werken. Het besluit voor een 
functioneel binnenbad past daar helemaal in. Functioneel. 

Daarnaast is het bad de afgelopen jaren zonder visie alleen opengehouden, wij denken dat er heel 
veel mogelijkheden zijn om het tot een bloeiende publiekstrekker te maken waar de kern Veghel zich 
mee kan onderscheiden

Als inwoners van de gemeente Meijerijstad willen we u, de politiek, vragen ons belang te behartigen. 
Daarvoor hebben we u gekozen om ons te vertegenwoordigen. Het buitenbad is belangrijk voor een 
grote groep burgers. Wij vragen uw inzet om het buitenbad te behouden.

Aktiegroep Buitenbad open


